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Účastníci: viz Prezenční listina 

Nepřítomni: Ing. Jakub Goliáš, Jiří Knotek, František Kříž, Ing. Radek Penížek, Ing. Martin 
Turnovský, Martin Vinter a Jan Vorlíček 

Předseda Komise dopravy (dále jen KD) Ing. Jiří Pařízek přivítal členy KD a zahájil jednání. 

Program 

1) Zahájení 

2) Kontrola úkolů a bodů ze zápisu předchozí KD 

3) Diskuse 

Při jednání KD bylo k jednotlivým bodům programu dohodnuto a konstatováno: 

Ad 1. Konstatována ne-usnášeníschopnost KD. Posléze byly dohodnuty další termíny jednání 
KD a to na pondělky 10. října 2016 a 12. prosince 2016. 

Ad 2. Bc. Pulda přečetl jednotlivé body zápisu předchozí KD. K jednotlivým bodům se krátce 
diskutovalo. 

K bodu „Úprava křižovatky Podleská x Františka Diviše“ informoval Bc. Pulda, že byla 
nebezpečná situace odbočování kamiónů projednána s Policií ČR, a posléze zaslána na 
Technickou správu komunikací hl. m. Prahy, aby o situaci věděli a mohli nějak řešit. 

Ad 3. Proběhla diskuse na téma umístění měřiče rychlosti. Prozatimní náměty jsou na 
komunikacích Bečovská, Pod Jankovem (od Koloděj) a Františka Diviše (po zprůjezdnění). 

Dále s diskuse vyplynuly dva úkoly pro OŽPD: 

a) Připravit dopis na ROPID se žádostí o zprovoznění zastávky BUS „Ke kříži“ při komunikaci 
Ke kříži ve směru z Uhříněvsi na Pitkovice. 

b) Připravit žádost na OSM na opravení (zasklení) zastávky BUS „Fruta“ při komunikaci 
Přátelství ve směru do centra Uhříněvsi. 

Nakonec proběhla široká polemika ke stavbě vnějšího pražského okruhu 511 a k vybudování 
parkoviště P+R u některé z dosavadních vlakových zastávek, případně o vybudování zcela 
nové vlakové zastávky mezi Říčany a Kolovraty. Ta by mohla být navázána právě na budoucí 
okruh 511, který v těchto místech povede. Byl připomenut problém s propustností dráhy. 

Dne 16. 6. 2016 

Zapsal: Bc. Jindřich Pulda Ověřil: Ing. Jiří Pařízek 


